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Aanwezig: De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins, Kees Sprado en Luuk Schalk. 
De dames: Mw. Lena Elvers, Loes Groenenberg, Ria de Bruin 
De heren: Renee v/d Berg, Willem Bleijenberg, Wim Boei, Arjan Bogerd, Arie Boot, Kees 
Elvers, Dirk Groenenberg, Cor den Hartog, Wim van het Hof, Teus Horden, Leon Keurntjes, 
Henk Klijn, Ton van Kooten, Peter de Koster,  Joop van Kuilenburg, Piet Landegge, John 
Quick,  Sebas Raadschelders, Danny Roeter, Kerst Sjouken, Mient Zuidersma 
 
Afwezig (m.k.):  Jan Groen, Jasper de Kogel,  Peter van der Linden, Joop en Janny Woelke 
 
Aanvang: 20.10 uur 
Sluiting:   21.15 uur 

 
1.  Opening en vaststellen van de agenda  
  
Kees Kool heet allen en met name ons erelid Cor den Hartog, welkom op deze vergadering. 
Hij geeft aan dat we gelukkig zonder coronabeperkingen weer bij elkaar kunnen komen en 
spreekt de wens uit dat dit ook de komende tijd zal kunnen.   
 
Sinds de vorige voorjaarsledenvergadering zijn er een 7-tal leden overleden: 
Ons lid van verdienste Ton Groen, relatie lid Tine Peels, Dhr. Wintmulder,  Dhr. Stutz,  
Dhr. Versluis, Dhr. Woudstra en Dhr. Steysiger. 
Zij worden staande met een ogenblik van stilte herdacht. 
 
2.  Mededelingen 

• Het ledenaantal groeit nog steeds. Wij zijn (weer) over de 1600 leden heen.  

• De viering van het jubileumjaar,  de jubilarissenavond 2021 en de nieuwjaarsreceptie 
begin dit jaar konden helaas niet doorgaan. 

• De jubilarissenavond (2021) zal gelijk met de jubilarissenavond van dit jaar (2022), 
voor zover corona dit toestaat,  op 6 september worden gehouden. 

• De beschoeiing rond het eiland, welke de gemeente vorig jaar heeft laten zetten, had 
wat mankementen. Deze zijn 2 weken geleden verholpen. Er is grond gesuppleerd en 
het gras is daar opnieuw ingezaaid.  

• Vislessen op de basisscholen gaan weer van start, maar er is daarvoor een tekort 
aan vrijwilligers., dus vandaar de oproep aan de leden om je te melden als je mee wilt 
helpen. 

• We zijn bezig om een open dag te organiseren op 9 juli. Ook hier de vraag of er 
mensen mee willen helpen. Er is op 5 mei a.s. contact met de sportcoach van de 
gemeente voor ondersteuning. Het idee is om ook andere verenigingen (jong bazuin 
en scouting) hierbij te betrekken. 

• We willen samen met de stichting ‘Samen Doen’ het vissen met mensen uit 
zorginstellingen weer op gaan starten. 

• Er is overleg geweest met de 7 visverenigingen uit de gemeente VHL.  
Samenwerking zou kunnen op gebied van bijvoorbeeld het uitzetten van vis. 

• Er zijn wat verschuivingen opgetreden binnen een aantal commissies: 
 
Havencommissie 
De samenstelling van de havencommissie is inmiddels vanwege de verwachte drukte 
afgelopen maart gewijzigd. Sebas Raadschelders en Duurt Strijker zijn als 
commissielid benoemd. De werkzaamheden van deze havencommissie bestaan uit 
de volgende activiteiten: onderhoud steigers, boten in/uit, onderhoud huurboten.  
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Overige werkzaamheden zullen onder de regie van de havenmeester Cees Sprado 
door vrijwilligers worden uitgevoerd, maar behoren niet primair tot de taken van de 
havencommissie. 
 
Technische commissie 
Er kwam een voorstel van Piet Landegge om de technische commissie op te heffen. 
Het bestuur stelt echter voor deze commissie op oproepbasis of projectmatig te laten 
functioneren. De samenstelling van een dergelijke technische ‘werkgroep’ kan 
afhankelijk van het onderwerp ter plekke worden ingevuld en de deelnemers 
gevraagd. Dit laatste is noodzakelijk vanwege het bedanken van een aantal leden 
voor deze commissie: Joop Woelke en Dirk Groenenboom hebben aangegeven te 
willen stoppen met deze commissie. Of zij wel op oproepbasis in de eerder 
genoemde technische werkgroep ter beschikking zijn is (nog) niet geheel duidelijk. 
 
Jeugdcommissie 
Ron Bink heeft aangegeven zich niet te kunnen vinden in de huidige samenstelling 
van deze jeugdcommissie en wil zijn activiteiten na 6 jaar beëindigen. Het bestuur 
heeft hem met een cadeaubon bedankt voor zijn inzet. 

 

• De voorzitter doet een oproep aan een ieder om zich niet al te negatief op te stellen 
met alleen hun mond. Er zijn altijd mensen die verbaal weten aan te geven hoe iets 
beter kan,  maar nemen zelf geen verantwoordelijkheid door bijvoorbeeld toe te 
treden tot een commissie of plaats te nemen in het bestuur.  
Veel negatief gepraat is niet goed voor de saamhorigheid.  
Oproep aan een ieder om dit niet te doen en elkaar hier op aan te spreken!   
 

3.  Vaststellen verslag van de Algemene Ledenvergadering van 12 oktober 2021 
 
De agenda wordt met een kleine toevoeging, conform het voorstel van de secretaris 
vastgesteld. Er komt een aanvulling: 11A lid van verdienste en 11B Alles wat buiten de 
agenda om ter tafel komt. 
 
 4.  Ingekomen stukken  
 
Behoudens berichten van verhindering (zie boven) zijn er geen ingekomen stukken. 
 
5.  Bestuursverkiezing 
 
Kees Kool geeft aan dat hij nog 3 jaar door wil gaan, maar dat dit echt de laatste periode als 
voorzitter van De Snoek voor hem zal zijn. Jan Bruins vraagt aan de leden of hier bezwaren 
tegen zijn. De ledenvergadering gaat hiermee akkoord. Mient Zuidersma geeft aan dat hij 
onder de indruk is van de manier waarop Kees Kool deze functie met grote betrokkenheid 
uitvoert. Er volgt een applaus voor de voorzitter. Arie Boot vraagt zich af of Kees Kool de 
onderhandeling met de gemeente over het eiland dan wel af kan maken, maar de voorzitter 
is daar duidelijk in: ‘We moeten er dus binnen 3 jaar uit gaan komen.’  
 
6.  Verspreiding vispassen (als gevolg van corona maatregelen) 
 
Het opsturen/bezorgen van de vispassen, uit noodzaak geboren als gevolg van de 
coronamaatregelen, blijkt na uitvoerige evaluatie toch voordelen te hebben. De vergunning is 
op deze wijze na betaling of incasso altijd op 1 januari bij de leden. Nadeel is het gemiste 
contact met de leden. Financieel heeft het ook gevolgen. 
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De niet afgehaalde vergunningen werden alsnog bezorgd tegen € 4,= doorberekende kosten 
terwijl we in werkelijkheid minder kwijt waren. Besloten wordt de distributie van de vispassen 
vanaf nu altijd per post/bode te gaan doen zoals de afgelopen 2 jaar heeft plaatsgevonden. 
De schatting is dat we dan nog zo’n 200 vergunningen moeten nabezorgen. 
  
7.  Jaarverslagen 
 
Kees neemt de jaarverslagen van de diverse commissies in vogelvlucht door en geeft waar 
nodig een toelichting. Zie jaarverslagen welke als bijlage op de vergadering zijn uitgereikt. 
 
Jan Bruins geeft een uitleg over het financieel jaarverslag 2021. Ondanks de corona 
perikelen zijn we mede door de ondersteunende maatregelen van de overheid toch positief 
geëindigd. Er zijn minder kosten gemaakt zodat de mindere inkomsten deels 
gecompenseerd zijn. Hypotheek wordt jaarlijks afgelost en daar zijn we over 9 jaar vanaf. De 
inkomsten van de exploitatie van het clubgebouw zijn aanzienlijk gedaald maar dankzij de 
eerder vermelde overheidssteun werd een deel van de weggevallen inkomsten 
gecompenseerd. Ondanks alles hebben we toch een voordelig exploitatiesaldo kunnen 
bereiken. 
 
Jan geeft aan dat de eerder gemaakte begroting 2022 minimaal is aangepast. Het saldo van 
deze begroting heeft verder geen ingrijpende wijziging ondergaan. De verwachting is dat we 
dit jaar nog niet op het niveau van voor de corona crisis komen.  
 
8.  Verslag kascommissie. 
 
Arjan Bogerd geeft in zijn hoedanigheid als voorzitter van de kascommissie 2021 een verslag 
van de kascontrole over 2021. Hij geeft de complimenten aan de penningmeester en de 
beheerder van het clubgebouw alsmede de havenmeester voor hun heldere wijze van 
verslaglegging en de getrouwe weergave daarvan in de financiële administratie. De 
kascontrolecommissie adviseert voor wat betreft het gevoerde financiële handelen de 
penningmeester decharge te verlenen over zijn beleid over 2021. Vervolgens neemt de 
ledenvergadering deze aanbeveling over.  
 
9.  Benoeming kascommissie 2022. 
 
Arjan Bogerd treedt volgens het rooster af. 
Er wordt besloten voor de nieuwe samenstelling als volgt: 
Kerst Sjouken   : Voorzitter 
Ton van Kooten   : Lid 
Nieuw reservelid : Dirk Groenenberg  
 
10. Ontwikkelingen rond haven/Veerwiel. 
 
Veerwiel. 
De bomen kunnen het nu voor wat betreft onkruid zelf redden en hebben dus geen 
onderhoud meer nodig. 
De paden en visstekken worden volgens afspraak om de 6 weken gemaaid. 
 
Haven 
We wachten nog (even) tot de nieuwe ontwikkelingen met het clubgebouw weer zullen 
worden opgepakt,  alvorens we overgaan tot het opknappen van de huidige opstallen. 
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11. Ontwikkeling clubgebouw. 
 
Hieronder de verkorte (wat is de status nu?) en de uitgebreide versie (wat is er sinds de 
vorige ledenvergadering in juni 2021 gebeurd?) van de besprekingen met de gemeente: 
 
Verkorte versie  
 
Het laatste, absoluut onacceptabele voorstel van de gemeente heeft ons in overleg met 1) 
Martin Beenen (notaris tevens adviserend lid) en 2) een delegatie van politiek VHL Lokaal en 
3) een direct overleg met het Waterschap (buiten de gemeente om) doen besluiten de 
besprekingen vlak voor de verkiezingen af te breken. We kregen steeds meer de indruk dat 
we door de gemeente in de vorm van Kees Taal en ‘zijn’ ambtenaren niet van de juiste 
informatie werden voorzien, aan het lijntje werden gehouden en niet duidelijk kregen wat de 
gemeente precies met hun plannen wilde bereiken. Tijdens de besprekingen werden de 
wensen/eisen van de gemeente steeds ter plekke aangepast. 
 
Uitgebreide versie 
 
Hieronder het uitgebreide overzicht van de besprekingen met de gemeente vanaf de 
ledenvergadering op 1 juni 2021. 
 
Tijdens de vorige voorjaarsledenvergadering van 1 juni dit jaar hebben we opgesomd hoe we 
er voor staan. Net voor die vergadering hebben we middels een denktank een voorstel 
gedaan om een hek over het eiland te plaatsen en gedeelte open te stellen voor publiek. 
Verder heeft de vergadering ons een aantal vragen voor de gemeente meegegeven. 
Deze vragen hebben we aan de gemeente voor gelegd. Wat we ook deden we kregen geen 
antwoorden. Het lukte niet om een afspraak te maken. 
Thijs v/d Linden heeft schetsen gemaakt hoe dat er uit komt te zien. Hier werd hij in 
september door een ambtenaar gevraagd om een toelichting te geven. Thijs heeft 
aangegeven dit samen met een bestuurslid te willen doen. 
Thijs en Kees Kool zijn in gesprek geweest. 
Deze ambtenaar kwam snel ter zake. Een hek wilde hij niet, het aangegeven clubgebouw 
vond hij te groot. De BB-berging moest erin opgenomen worden en het moet een horeca 
bestemming worden en of het niet genoeg is een ruimte voor de rederij. Bovendien moet het 
eiland open gesteld worden voor toerisme. 
Hier waren we zeer ontstemd over. 
Daarna zijn we in november in overleg geweest. Daarna werd er 3 keer een overleg 
uitgesteld. Uiteindelijk in februari weer een overleg geweest. 
We hebben advies gekregen van Martin Beenen. Martin is lid van ons en notaris in Vianen 
en Meerkerk. 
Toen we dat de gemeente meldden kon er ineens wel iets op papier gezet worden. 
In het laatste voorstel stond o.a. dat we het eiland voortaan alleen in de wintermaanden  
konden huren. 
Hierna hebben we overleg gehad met Martin Beenen en VHL-lokaal. Gezamenlijk  
hebben we besloten om de onderhandelingen op te schorten tot na de verkiezingen. 
Wat schertst onze verbazing?: Een week na de verkiezingen zocht een ambtenaar weer  
contact om de onderhandelingen op te pakken. 
Inmiddels hebben we ook contact met het waterschap gehad. We weten nu de spelregels 
waar we aan moeten voldoen. Of de gemeente is onwetend of ze hebben ons voorgelogen. 
Ook is gebleken dat de ambtenaren alles bepalen en de wethouder een bijrol heeft  
gespeeld. 
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Het laatste voorstel van de gemeente was voor het bestuur de laatste druppel! 
 

 
Onze conclusie en voorstel is het volgende : 
 
Zodra er een nieuwe wethouder is, geheel opnieuw te starten met onderstaande 
uitgangspunten: 
 

- Clubgebouw op eigen grond op het eiland (na grondruil) 
- Geen opdeling van het eiland. 
- Plannen maken volgens de regels van het waterschap. 
- Beperkte openstelling van het eiland is bespreekbaar. 

 
Wanneer de gemeente onze uitgangspunten niet wil honoreren is het voorstel alles te laten 
zoals het nu is en de huidige opstallen op het eiland waar nodig een opknapbeurt te geven. 
 
11A. Lid van verdienste. 
 
Mient Zuidersma wordt voorgedragen als lid van verdienste en met instemming van de leden 
als zodanig benoemd. Dit alles vanwege zijn enorme staat van dienst voor de vereniging (40 
jaar lid, bezorger clubblad, voormalig bestuurslid, medewerker botenverhuur, medewerker 
redactie clubblad). Mient krijgt een oorkonde en een bos bloemen gevolgd door een applaus 
van de vergadering. 
 
11B. Wat verder buiten de agenda om ter tafel is gekomen. 
 
Kees Elbers en Danny Roeters worden in het zonnetje gezet als nieuwe viscoaches binnen 
de vereniging met een dankwoord van de voorzitter en een bos bloemen. Zij hebben 
recentelijk deze cursus met een goed resultaat (certificaat) afgesloten. 

 
Wat betreft het vissen op de Munnikenwiel zijn er in de Visplanner wat regeltjes aangepast. 
Het oostelijk oevergedeelte (riet) is het hele jaar verboden gebied en het is verboden binnen 
10 meter uit deze oever met een vaartuig te vissen. De www.visplanner.nl site is hier al op 
aangepast. 
 
Arjan Bogerd vraag zich af of het bestuur met het aandachtspunt van de vorige vergadering 
betreft royeren van een lid al iets hadden gedaan. We hebben contact gehad met een 
adviseur van Hengelsport Federatie Midden Nederland, die aangaf dat we juist hebben 
gehandeld zoals het aanleggen van een dossier, echter er zijn wat minder zwaarwegende 
middelen om een lid af te voeren zoals het beëindigen van het lidmaatschap in plaats van 
een royement. Het geeft dezelfde uitkomst maar voor een eventueel juridische uitspraak is 
dit wat minder zwaarwegend en je loopt vanwege de dan ontbrekende ledenraadpleging niet 
tegen AVG problemen aan. Kom je uiteindelijk voor een rechter te staan dan moet je een 
royement behoorlijk onderbouwen. Deze adviseur (Gert-Jan van Burken) is altijd bereid om 
ons in dit soort zaken te ondersteunen. 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.visplanner.nl/
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12.  Rondvraag 
 
Er wordt door 3 aanwezigen van de rondvraag gebruik gemaakt: 
 
Kerst Sjouken,  die het agendapunt Munnikenwiel had gemist vanwege een jeugdwedstrijd 
vanavond,  stelt een vraag over het vissen in de Munnikenwiel. (zie agendapunt 11B) 
 
Arjan Bogerd geeft aan dat er regelmatig niet leden met hun bootje de haven invaren. De 
oplossing hiervoor is onderweg: er worden de noodzakelijk verbodsborden geplaatst om dit 
te voorkomen. 
 
Teus Horden heeft geen vraag maar spreekt de dank uit naar De Snoek voor de gastvrijheid 
bij wedstrijden van de firma Rademaker uit Culemborg. 
 
14. Sluiting 
                                                                                                                                                                     
De voorzitter sluit de vergadering om 21:15 
Datum volgende ledenvergadering : dinsdag 11 oktober 2022 


